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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni Navracsics Tibor
közigazgatási és igazságügyi miniszter úrna k

„Ön szerint korlátozhatja vagy kétségbe vonhatja-e bárki a szakszervezetek vag y
az országgyűlési képviselők jogait?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a
Kormány tagjai közül az igazságügyért való felel őssége körében ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tájékozatnom kell egy eddig példátlan megnyilvánulásról, amelyet az országgyűlési
képviselői munkámmal összefiiggésben a közelmúltban kellett megtapasztalnom .

A Honvédelmi és rendészeti bizottság tagjaként a Polgári Védelmi Dolgozók Érdekvédelm i
Szövetsége meghívására a Jogar Továbbképző Központba szervezett rendezvényen tartottam
előadást. Az előadást követően Bakondi György az Országos Katasztrófavédelm i
Főigazgatóság főigazgatója levélben kért magyarázatot Talabér Zoltántól, a PVDES Z
elnökétől arról, hogy milyen szakmai kérdések megválaszolása érdekében került sor a
meghívásomra (Magyar Nemzet, 2010. november 24.). A Magyar Nemzet szerint a
Belügyminisztériumban úgy értékelték, hogy „az MSZP-s az érdekvéd őkön keresztül
igyekszik belefolyni az OKF-fel kapcsolatos ügyekbe” .

Ezt követően — 1113/2010 . számon — Bakondi altábornagy úr udvarias, ám egyértelm ű utalást
tartalmazó levélben arra hívta fel a figyelmemet, hogy az OKF-fel kapcsolatos ügyekben való
tájékozódásom esetén ő az, aki feladatának tartja az információk megadását. Természetesen
Bakondi úr számára írt válaszlevelemben egyértelm űvé tettem, hogy az országgyűlési
képviselő joga a felvilágosítás kérése a képviselői megbízatásával kapcsolatos ügyekben, az
állami szervek vezető inek pedig kötelessége a felvilágosítás megadása, ha a képvisel ő azt
kéri, és ha azt az állami szervtő l kéri .
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Tisztelt Miniszter Úr!

Ön szerint joga van-e az országgyűlési képviselőnek a megbízatásával összefüggésben
bárkitől felvilágosítást kérni? Ön szerint nem durva beavatkozás-e a szakszervezetek jogaiba ,
hogy tő lük jelentést kérnek egy országgyűlési képviselővel való kapcsolatukról ?

Tisztelettel várom írásbeli válaszát !

Budapest, 2010. november 30 .

Dr. H . gozó Tamás
MSZP
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